
 

Referat 
Egtved Udviklingsråd 

 

Dato:  
9. februar 

Mødested: Roberthus 

Tidspunkt: kl. 18 

 

Mødeleder/referent 

Inger 

Deltagere:  
Flemming, Erik, Inger, Torben, Thyra, 

Henrik 

Afbud:  
Troels 
Kirsten 

Kari 

 
Dagsorden: 
 
 

1. Egtved Ungdomsklub 
v/Kirsten – kl. 18 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2. Besøg af Erhvervs- og 
turistchef Morten 
Damgaard + Maria 
Sommer  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Referat: 
 
1. 
Rundvisning og orientering om Egtved Ungdomsklub.  
 
Efterfølgende drøftelse: 
Ungdomsklubben bør være en del af brugergruppen for Roberthus. 
Ungdomsklubben vidste bl.a. ikke hvor de skulle henvende sig vedr. 
belysning der var gået i stykker. De ville også gerne arbejde med 
forbedringer på områderne udenfor, men vidste ikke rigtig, hvor de 
skulle henvende sig. Ungdomsklubbens lokaler ser meget triste ud. Der 
er stort set ingen udsmykning på væggene. Torben finder en 
kontaktperson hos Vejle Kommune. Der er behov for at gøre noget ved 
lokalerne og der bør også arbejdes på at styrke tilbuddet til de unge, 
som kommer i ungdomsklubben. Opfordring til, at Ungdomsklubben 
bliver en del af brugergruppen i Roberthus.  
 
Vi kunne konstatere, at der var ryddet noget op i kælderen, men der 
mangler stadig lidt. Torben rykker Vejle Kommune for at få ryddet det 
sidste op.  
 
2. 
Hvordan får vi turistbussen til at blive en succes? Markedsføring af 
shuttlebussen? Pakketilbud? Samarbejde med campingpladsen m.v.   
 
Beslutning:  
Enighed om at en frem og tilbage rute som foreslået af Holger er bedre.  
At vi satser på 2 hotspot: 1) Bindeballe 2) Egtved 
Begge steder skal der laves en turistpakke der beskriver, hvad man kan 
lave i de 3-4 timer man er i området. Vandreture, forplejning m.v. 
Morten og Maria har ansvaret for Bindeballe sammen med Bindeballe 
købmandsgård.  
 
Torben tager fat i Annie og Lars (Elcykler, forplejning), Egtved Camping, 
Røgeriet m.v. og laver en skitse til, hvor man står af/på bussen og hvad 
man kan se/foretage sig på 3-4 timer. Cykeltur forbi bageren/røgeriet i 
forhold til forplejning og dernæst på cyklen til Egtved Pigens grav 
Tørskind grusgrav, Runkenbjerg m.v. Torben sender skitse til Morten og 
Maria inden april måned.   
 
Morten og Maria laver ”salgsmateriale” klar til sæsonen.  
 
 



 
 

3. Årsmøde og 
generalforsamling 

 
 
 
 

 
 
 

4. Opfølgning vedr. Tinghøj 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

5. Nytårskur/ 
Åbenthus på Roberthus 
v/Torben, Helle, Kirsten og 
Kari 
 
 

6. Byvision v/Inger 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
7. Erhvervsjord 

Erik og Inger 
 
 
 

8. Projekter í  2022 + optakt 
til budgetforhandlingerne 
for 2023 v/Inger 

 
 
 
 

 
3. 
Årsmøde den 23. marts kl. 19. Morten Damgård er hovedtaler – Egtved 
og omegns potentiale i forhold til at tiltrække turister.  
Kari laver annonce til Egtved Posten 
Inger laver beretning og årsrapport til Vejle Kommune og Flemming 
laver regnskab. Inger har aftalt med Kent Jensen, at han er dirigent.  
Mediesalen er booket. På mødet den 2. marts aftaler vi nærmere vedr. 
program m.v.  
 
 
4. 
Det nye Voksenudvalg har haft møde den 7. februar. Den 9. februar har 
Lone Myhøj sendt en mail til Inger, hvor hun oplyser, at der har været 
holdt møde om Tinghøj og at det nye Voksenudvalg har besluttet at 
forvaltningen skal arbejde videre med en model, hvor de 34 lejligheder 
ombygges og at der bygges til, så der fortsat er 34 lejligheder på Tinghøj. 
Den beslutning svarer ikke til den anbefaling forvaltningen har givet eller 
de aftaler Egtved Udviklingsråd havde med det tidligere Voksenudvalg. 
Voksenudvalget har ikke taget imod vores invitation til møde om det, 
inden de traf beslutning. Aftalt at Inger forsøger at få fat i Lone Myrhøj 
og andre medlemmer af Voksenudvalget. Der er behov for et hurtigt 
møde med det nye Voksenudvalg. Der bliver slet ikke lyttet til de 
udfordringer der er i byen. Og det ser ikke ud som om, at forvaltningen 
som lovet har kikket på alternative muligheder.  
 
 
5 
Program m.v. er klar. Vi skal have fastsat en dato. Aftalt, at vi venter til 
september.  
 
 
 
6. 
Inger endnu ikke fået en aftale med Frederik.  
Vi skal have et statusmøde med Frederik.   
Teknisk Udvalg: Beslutning om, at der skal laves en helhedsplan for 
området ved Hvidegårdsvej med forslag om flytning af vej og stier i 
området.  
Teknisk Udvalg: Budget 2023. OBS på, at der bliver afsat 500.000 kr til 
byvisionsarbejdet.  
Opfølgning på kommunikationen af planen – hjemmeside m.v.  
 
7. 
Vejle Kommune har orienteret os om, at der nu er lavet aftale med 
lodsejerne ved Ribevej. Næste step er kommuneplantillæg og lokalplan.  
Vi følger lige op på det inden vi mødes med div. politikere den 5. marts.  
 
8. 
Gerda, Lars og Søren har takket ja til at komme til Egtved.  
Den 5. marts kl. 9 
Forslag til projekter vi vil vise dem 

- Spejdercenter 
- Byggeprojekt ved Hejlskovbjerg 
- Kulturrum – nye tegninger fra Ib og Tom 



 
 
 
 
 
 

9. Gadebanden 
 
 
 
 

10. BID – 
Kari  

 
 
 
 

11. VAF og Egtved Posten 
v/Inger 

 
 
 

12. Klyngemøde 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

13. Næste møde  
 
 
 

14. Årshjul fra ULN 
 
 
 
 
 
 
 

- Erhvervsjord – status 
- Tinghøj 
- Byvision – Jelling og Egtved er blevet lovet 500.000 kr.  
- Roberthus – de unge 
- Den gamle bykerne - forskønnelse 

 
9. 
Inger og Karen er gået i gang med at inviterer til nyt gadebandemøde i 
marts måned. Der er sendt mail ud til alle kontaktpersoner, som er 
blevet bedt om at indsende ønsker.  
 
 
10. Kort referat af mødet  

Ref. er sendt rundt.  
OBS Running Dinner den 23/4. Karen og Heidi er tovholdere.  
 
12. 
Tip til artikler.  
Gymnastik opvisning – Thyra 
Robert Jacobsens Venner – ny udstilling – Ingeborg Mattesen 
 
12. 
Ødsted/Jerlev + Øster Starup/Ågård. 
Næstemøde er den 27. april 2022. Else invitere og laver dagsorden.  
Hvad kan vi bruge hinanden til (Fællesskab) 

• Busforbindelser om aften og i weekender: 
- Tema for klynge 
- Udbred budskabet og kendskab om Flextrafik 
- Else tager fat i Ole Prüsse om fremsendes af materiale 
- Hvad gør Vejle Kommune? Peter undersøger. 

• Fælles høringssvar. 
• Møde med ny ULN. 
• Udveksling af erfaringer omkring by-visioner. 
• Søgning af puljer til fælles arrangementer, f.eks. 

kurser. 
• Fokus for de unge. Hvordan løses dette? 

- Ungeaften 
- Udfordre Vejle med projekt. 

• Møderække hver fjerde måned – på forskellige 
lokationer 
 

 
Den 2. marts kl. 19. På Roberthus.  
Thyra tager kage med.  
 
 
14.  
Vigtige datoer: 
Frist for regnskab og årsrapport 1. april.  
Årsmøde i Vingsted 21. april.  
Klima – skal vi evt. holde et borgermøde? Borgernes grønne 
omstillingspulje. Vi afventer, om de har det med på årsmødet. 
 
 



15 Evt.  
 
 
 
 
 
 

15. 
Vigtigt, at vi får holdt et møde vedr. Tinghøj.  

 


